



---

Linköping den 14 mars 2017

Tid: Tisdagen den 14 mars 2017 kl. 17:15

Lokal: U7, C-huset

Kallade: Lärarsektionens styrelse verksamhetsåret 2017, Lärarsektionens revisorer

Närvarande: Sofie Ståhlgren, Johan Karlsson, Isak Almqvist, Elin Nilsson, Victoria Sundblom, Noah Madden, Linnéa Engstedt, Sofia Ritenius, Pontus Linder, Petter Palmqvist, Johanna Larsson, Björn Carlsson, Antonia Broén, Mattias Rydberg

Frånvarande: Anton Gustavsson, Magdalena af Trolle, Alice Möller

<b>Punkt</b>	<b>Ärende</b>
--------------	---------------

---

**1. Mötets öppnande**

Mötet öppnades kl 17:26.

**2. Val av mötets ordförande**

*Förslag: Sofie Ståhlgren*

Till mötesordförande valdes Sofie Ståhlgren.

**3. Val av mötessekreterare**

Till mötessekreterare valdes Victoria Sundblom.

**4. Val av justeringsperson**

Till justeringsperson valdes Björn Carlsson.

**5. Adjungeringar**

**Petter Palmqvist, Kulting-Chef**

**Pontus Linder, LIAM-chef**

Petter Palmqvist och Pontus Linder inadjungerades med närvaro-, yttrande- och yrkanderätt.

**6. Föredragningslistans godkännande**

Föredragningslistan godkändes med följande ändringar:

Ny punkt 11: Godkännande av arbetsgrupp LIAM med tillhörande handling

11\_SF06\_17

---



---

Linköping den 14 mars 2017

**7. Rapporter och information**

Punkten diskuterades.

**a) Lärarlistan om styrelsens åsikter inför fullmäktige**

Punkten diskuterades.

**8. Uppföljning**

**a) Representationskläder**

Representationskläderna kommer att beställas så fort korrekturen är godkänd.

**b) Tisdagar i Key**

Punkten diskuterades.

**9. Inköp av overaller**

09\_SF06\_17

Mötet beslutade

att godkänna inköpsförslaget till priset av 2985 kr.

att ge Victoria Sundblom redaktionella ändringar.

**10. Utfärdande av fullmakt**

10\_SF06\_17

Mötet beslutade

att utfärda en fullmakt i enlighet med bifogat dokument till Johan Bolinder.

att ge Sofie Ståhlgren möjlighet till redaktionella ändringar.

**11. Godkännande av arbetsgrupp LIAM**

Mötet beslutade

att godkänna Isabella Ahlgren, Elin Gilstam, Sebastian Hansson, David Schück och Ahmmed Halwachi som medlemmar av arbetsgruppen LIAM.

att ge Sofie Ståhlgren rätt till redaktionella ändringar.

**12. Sektionsutbildning och SAFT**

Mötet anser att tiden för sektionsutbildningen ska bytas från 9 till 10, vilket utskottschefer ansvarar för att informera om.

---



---

Linköping den 14 mars 2017

**Mötet ajournerades 18:50.**

**Mötet återupptogs 19:00.**

**Mattias lämnade mötet 19:00.**

**13. Profilprodukter**

Styrelsen ställer sig positivt till att beställa in ryggsäckar och kaffetermosar som profilprodukter, vilka medlemmarna efter en enkätundersökning visade sig vara mest intresserade av.

**14. Bordlagda ärenden**

**a) Styrelsens dag på Nolle-P**

Punkten diskuterades.

**b) LSEK 15 år**

Punkten diskuterades.

**15. Övriga frågor**

**a) Utnyttjande av förråd**

Victoria informerar att utskott gärna får utnyttja Styrelsens förråd i Key.

**b) Grupp för sponsansvariga**

Isak önskar skaffa en grupp för alla sponsansvariga så att kommunikationen blir mer enhetlig.

**c) Styrelsens mejlkonton**

Noah påminner om de mejlkonton som Styrelsen har möjlighet att skaffa.

**d) Utvärdering av sektionsutbildningsdagen**

Mötet utvärderade sektionsutbildningsdagen med StuFF.

**e) PR för LIAM**

Pontus önskar att LIAM ska synas på Lseks hemsida.

**f) Nyckel till FOULs kassör**

---



---

Linköping den 14 mars 2017

Johanna har kontakt med FOULs kassör så att hon får nyckel till kassaskåpet.

**g) Beställning av roll-up**

Mötet diskuterade huruvida utskotten och arbetsgrupperna ska beställa roll-ups i grupp, och att dessa i så fall ska se enhetliga ut.

**h) PR för SOF**

SOF önskar att Lseks utskott ska hjälpa till att marknadsföra sitt sök SOF-arbetare event.

**i) ÖF i den grafiska profil**

Mötet diskuterade hur ÖF och övriga arbetsgrupper ska läggas fram i den grafiska profilen.

**16. Schema för sektionsrummet**

Punkten diskuterades.

**17. Nästa möte**

Nästa möte infaller på tisdagen den 28:e mars klockan 17:15 i U-min.

**18. Mötets avslutande**

Mötet avslutades kl. 20:33.

---

*Sofie Ståhlgren, ordförande*

---

*Victoria Sundblom, sekreterare*

---

*Björn Carlsson, justeringsperson*

---